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Протокол № 7 
засідання постійної комісії Київради з питань торгівлі,

підприємництва та регуляторної політики Київської міської ради
VІI скликання

м. Київ                                              18.03.2015

          ПРИСУТНІ  ДЕПУТАТИ:
           Карпенко А.Я.          -  голова постійної комісії
           Кузик П.М.               -  заступник голови постійної комісії 
          Гресь М.В.                -  заступник голови постійної комісії
           Овраменко О.В.        -  секретар постійної комісії
          Колодій Б.В.             -  член постійної комісії
          Мандрик В.Л.           -  член постійної комісії

Лимар Ю.В.              -  член постійної комісії
      
         ПРИСУТНІ:
         Черниш С.С.            -  головний спеціаліст управління забезпечення  
                                              діяльності постійних комісії Київради
         Антонюк В.М.          -  заступник начальника відділу забезпечення                
                                              діяльності постійних комісії  Київради

        ЗАПРОШЕНІ:
     1. Гаряга О.О.               - депутат  Київради
     2. Терентьєв  М.           - депутат Київради
     3. Бродський О.Я.         - депутат Київради
     4. Пабат О.В.                 - депутат Київради 
     5. Левада С.Я..               -  директор ТОВ “ДНІПРО”
     6. Білоцерковець Д.О.   - директор департаменту міського благоустрою та
                                               збереження природного середовища
     7. Шрамченко О.Г.        -  начальник відділу продовольчих ресурсів
                                               управління  торгівлі
 



  СЛУХАЛИ:  інформацію  голови  постійної  комісії  А.Карпенка,  який
запропонував затвердити  порядок денний засідання постійної комісії Київради
з питань торгівлі, підприємництва та регуляторної політики з доповненням до
питання 4. Різне таких питань:

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

   1.  Про розгляд проекту рішення Київради “ Про затвердження плану заходів
щодо формування громадянської культури та підвищення рівня толерантності
до людей з особливими потребами в суспільстві”

Доповідач:  Бондаренко Д.С.  ЗНЯТО З РОЗГЛЯДУ.

    2.  Звіт  роботи робочої групи щодо моніторингу цін на соціально необхідні
продукти  харчування,  взаємодії  з  виробниками,  постачальниками  і
реалізаторами  та  організації  місць  для  продажу  цих  продуктів  за  цінами
виробника. 
         Доповідач: Овраменко Олена Вікторівна.
   
   3.  Розгляд проекту розпорядження  виконавчого органу Київської міської ради
(Київської міської державної адміністрації) «Про проведення ярмарків у місті
Києві»  з змінами та доповненнями.

 Доповідач:  Кузьменко Максим Андрійович — директор Департаменту
промисловості та розвитку підприємництва.    
    
4. Різне:
1) Про  розгляд  проекту  рішення  Київради  “Про  внесення  змін  до  Правил
благоустрою міста Києва, затверджених рішенням Київської міської ради від 25
грудня 2008 року №1051/1051”.
 Доповідач:  Білоцерковець  Дмитро  Олександрович  —  директор
Департаменту міського благоустрою та збереження природного середовища.

2)  Про  розгляд  проекту  рішення  Київради  “Про  дерегуляцію  і  спрощення
порядку  переведення  жилих  будинків  і  жилих  приміщень  у  нежилі  в  місті
Києві”.
     Доповідач: Депутат Київради Левади Сергій Якович

ГОЛОСУВАЛИ: За —одноголосно, проти — немає, утримались — немає  
                                                      

Питання 2. 

СЛУХАЛИ: звіт  секретаря  постйної  комісії  —  голови  робочої  групи
О.Овраменко  про  роботу  робочої  групи  щодо  моніторингу  цін  на  соціально

http://kievcity.gov.ua/news/19295.html
http://kievcity.gov.ua/news/19295.html
http://kievcity.gov.ua/news/19295.html


необхідні  продукти  харчування,  взаємодії  з  виробниками,  постачальниками  і
реалізаторами  та  організації  місць  для  продажу  цих  продуктів  за  цінами
виробника. 
   Відповідно  до  протокольного  доручення  №1 (додаток  до  протоколу  №24
пленарного засідання II сесії Київради VII від 19.02.2015 року) було скликано та
проведено  23 лютого 2015 року спільне засідання постійної комісії Київради з
питань торгівлі, підприємництва та регуляторної політики та постійної комісії
Київради з питань охорони здоров’я та соціальної політики.
      На цьому засіданні була створена робоча група щодо моніторингу цін на
соціально  необхідні  продукти  харчування,  взаємодії  з  виробниками,
постачальниками  і  реалізаторами  та  організації  місць  для  продажу  цих
продуктів за цінами виробника у складі  12 членів робочої групи — депутатів
Київської міської ради:
1.  Овраменко О.В.      -  голова робочої групи
2.  Кустова В.В.            - заступник голови робочої групи
3.  Головня Р.Г.             - секретар робочої групи
4.  Крикунов Ю.В.       - член робочої групи
5.  Мандрик В.Л.          - член робочої групи
6.  Семененко О.А.       - член робочої групи    
7.  Гресь М.В.               -  член робочої групи
8.  Швирид М.В.          -  член робочої групи 
9.  Шлапак А.В.            - член робочої групи
10. Муха В.В.                - член робочої  групи
11. Бричук К.Г.              - член робочої групи
12. Закревська Л.О.      - член робочої групи.

     27 лютого 2015 року відбулося засідання робочої групи щодо моніторингу
цін  на  соціально  необхідні  продукти  харчування,  взаємодії  з  виробниками,
постачальниками  і  реалізаторами  та  організації  місць  для  продажу  цих
продуктів за цінами виробника, на якому розглядалися такі питання:

1. Нагородження  підприємств,  які  приймали  активну  участь  у  зборі
продуктів харчування у зону АТО – В. В. Бондаренко (В. В. Кличко).

2. Обговорення та затвердження переліку соціально необхідних продуктів
харчування.

3. Інформація  постачальників  товарів  про  можливість  продажу  соціально
необхідних продуктів харчування у соціальних місцях продажу.

4. Пропозиції стосовно організації місць для продажу соціально необхідних
продуктів харчування.

5. Різне.
   Доповідач наголосила, що в результаті опрацювання питань порядку денного
робоча група прийняла наступні  рішення:
1.   Підготувати звернення до Президента України, Кабінету Міністрів України



та  Верховної  Ради  України  щодо  заборони  борошна  на  експорт,   а  також
зростання  тарифів  для  підприємств,  які  виробляють  та  перероблюють   цю
продукцію.
2.   Звернутися до Міністерства  аграрної  політики України щодо залишкових
запасів зерна, круп, борошна в місті Києві.
3.  Підготувати доручення департаменту комунальної  власності  м.Києва щодо
надання інформації про наявность вільних приміщень на перших поверхах, які
належать  до   комунальної  власності  м.Києва  та   опрацювати  механізм дуже
швидкої передачі таких приміщень в оренду для торгівлі продуктами першої
необхідності.
Крім того,  за результатами обговорення було запропоновано:
- управлінню торгівлі департаменту промисловості та розвитку підприємництва
надати  до  робочої  групи  перелік  виробників-постачальників,  які  готові
постачати продукти першої необхідності за доступними цінами для укладання з
ними відповідних договорів на співпрацю;
-  Департаменту  промисловості  та  розвитку  підприємництва,  організувати
круглий  стіл   з  представниками  торгових  мереж щодо  цінової  політики  на
товари  першої  необхідності  та  укласти  з  ними  партнерську  угоду  про
співпрацю;   
- доручити департаменту промисловості та розвитку підприємництва, районним
державним  адміністраціям  у  м.Києві  провести  роз’яснювальну  роботу  в
торгових мережах м. Києва про те,  що вони не мають права приймати  від
виробників і посередників продукцію, якщо вона не підкріплена декларацією
про зміну роздрібних цін.
     Також  члени робочої групи — депутати Київської міської ради підготували
депутатський  запит  на  Київського  міського  голову  Кличка  В.В.  з  приводу
занепокоєння ситуацією, що склалася на  ринку аграрної продукції та виробів з
неї  з  проханням  терміново  звернутися  до  Міністерства  аграрної  політики  та
продовольства України з метою отримання відповідей на важливі питання, які
допоможуть  забезпечити  безперебійне  постачання  аграрної  продукції  та
стабілізувати ціни на даний вид продукції у м. Києві: 

-  скільки пшениці (в розрізі категорій), круп та інших стратегічних груп
аграрної продукції було зібрано в Україні в 2014 році;

-  кількість пшениці (в розрізі категорій), а також борошна, круп та інших
стратегічних груп аграрної продукції урожаю 2014 року було експортовано;

-  скільки пшениці (в розрізі категорій), а також борошна, круп та інших
стратегічних груп аграрної продукції знаходиться на даний час на елеваторах та
інших місцях зберігання, як в Київському регіоні, так і в Україні в цілому;

-  кількість пшениці (в розрізі категорій), а також борошна, круп та інших
стратегічних груп аграрної продукції було спожито в Україні і зокрема в Києві в
2013 та 2014 роках;

-  скільки пшениці в (розрізі категорій), а також борошна, круп та інших
стратегічних груп аграрної продукції необхідно для забезпечення внутрішнього



ринку, окремо визначити споживчі потреби м. Києва;

-  як відрізняється ціна для виробників на Аграрній біржі від Аграрного
фонду на пшеницю (в розрізі категорій);

-  дати  інформацію  щодо  залишків  на  овочевих  складах  так  званого
«борщового набору»: капусти, картоплі, цибулі, моркви, буряку.

Голова робочої групи зазначила, що була проведена робота з виробниками і
постачальниками продукції,  реалізаторами   щодо наповнення  торгових мереж
соціально необхідними продуктами (борошно, крупи та інші стратегічні групи
аграрної  продукції).  На  сьогодні  ситуація  стабілізувалася,  торгові  мережі  в
повному обсязі забезпечені цією продукцією. 

Враховуючи  зазначене  вище,  запропонувала  звіт  робочої  групи  щодо
моніторингу  цін  на  соціально  необхідні  продукти  харчування,  взаємодії  з
виробниками,  постачальниками  і  реалізаторами  та  організації  місць  для
продажу цих продуктів за цінами виробника прийняти до відома та припинити
її роботу. (Копія протоколу №1  засідання робочої групи додається).

ВИСТУПИЛИ:

Карпенко  А.Я. -  голова  постійної  комісії,  запропонував  звіт  робочої  групи
взяти до відома, а роботу робочої групи продовжити ще на місяць і розглянути
питання  щодо розміщення ПАТ “Київхліб” 200 кіосків для продажу соціальних
сортів  хліба,  згідно  з  інвестиційною  угодою,  з'ясувати  питання  щодо
заключення договорів ПАТ “Київхліб” з виробниками борошна на поточний рік.
Також необхідно встановити собівартість  соціальних сортів хліба. Крім того, є
інформація,  що  в  цих  кіосках  продається  хліб  за  завищеними  цінами.  В
інвестиційній угоді прописано, що соціальні сорти хліба повинні продаватися
протягом дня  і запропонував долучити до робочої групи Шрамченко Оксану
Григорівну,  як  фахівця  управління  торгівлі   департаменту  промисловості  та
розвитку підприємництва

Овраменко О.О.  - зазначила, що питання порушене розглядалося на засіданні
робочої  групи,  але  директор  ПАТ  “Київхліб”  заявив,  що  на  сьогодні  у  них
великі проблеми із залишками  борошна в м.Києві. Ці питання були доведені до
відома Київського міського голови.

Мандрик О.В. - зауважила, що в ПАТ “Київхліб” є інвестиційна угода і вони
давали зобов'язання розмістити 200 кіосків для продажу  Також запропонувала
долучити до цієї проблеми інших товаровиробників.

УХВАЛИЛИ:
1. Звіт робочої групи щодо моніторингу цін на соціально необхідні продукти
харчування,  взаємодії  з  виробниками,  постачальниками  і  реалізаторами  та
організації  місць  для  продажу  цих  продуктів  за  цінами  виробника  взяти  до
відома.



2.  Продовжити  роботу  робочої  групи  щодо  моніторингу  цін  на  соціально
необхідні  продукти  харчування,  взаємодії  з  виробниками,  постачальниками  і
реалізаторами  та  організації  місць  для  продажу  цих  продуктів  за  цінами
виробника на один місяць.
3.  Включити  до  складу  робочої  групи  щодо  моніторингу  цін  на  соціально
необхідні  продукти  харчування,  взаємодії  з  виробниками,  постачальниками  і
реалізаторами  та  організації  місць  для  продажу  цих  продуктів  за  цінами
виробника Шрамченко Оксану Григорівну — начальника відділу продовольчих
ресурсів  управління  торгівлі  департаменту  промисловості  та  розвитку
підприємництва.

ГОЛОСУВАЛИ: За —одноголосно, проти — немає, утримались — немає  
                                                      

Питання 3.

ВИСТУПИЛИ:
Шрамченко  О.Г. -  повідомила,  що  при  доопрацюванні  вищезазначеного
розпорядження були враховані пропозиції депутатів Київради по Деснянському
районі  м.Києва,  Святошинському  районі  м.Києва,  слово  “постійнодіючі”
замінено на “регулярні” ярмарки, зменшена їх кількість. 

Овраменко  О.В.    -  зазначила,  що  вона  опрацювала  це  розпорядження  в
Дніпровському районі  з керівником району і попросила з переліку проведення
сезонних  ярмарок  виключити адреси:  вул.  Серафимовича,7-9  та  вул.
Серафимовича, 17 . 

Пабат О.В. -  не заперечує прибрати з переліку адрес в Святошинському районі,
адресу від Проспекту  Перемоги до вул.Депутатської вздовж бул..Вернадського.

Мандрик  В.Л.  -  як  опрацьовувалися  питання  з  ПАТ  “Київенерго”  щодо
підключення торгових місць на території  регулярних,  сезонних і  тематичних
ярмарках до електромереж.

Шрамченко О.Г.  - буде обмежена торгівля мясної, молочної групи товарів до
тієї кількості до якої можна підключити холодильні установки. 

Гресь М.В., Б.Колодій, А.Карпенко  - запропонували в п.2, п.4 розпорядження
замінити слова “депутатів Київської міської ради” на  слова “постійної комісії
Київради з питань торгівлі, підприємництва та регуляторної політики”, а також
депутати запропонували в усіх пунктах розпорядження, де є слова погодження
доповнити  словами  “постійною  комісією  Київради  з  питань  торгівлі,
підприємництва та регуляторної політики”.

Карпенко  А.Я.  -  зазначив,  що  в  п.6  передбачено  визначити  комунальне
підприємство,  підпорядковане  Департаменту  промисловості  та  розвитку



підприємництва виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської
державної адміністрації), виконавцями робіт з облаштування торгових місць на
сільськогосподарських,  регулярних,  сезонних  і  тематичних  ярмарках  на
території  міста  Києва,  тоді як  будуть  визначатися  ці виконавці  послуг  і
запропонував  надати  в  постійну  комісію  Положення  про  проведення
конкурсу,  де  будуть  визначати  виконавців  послуг,  а  також  залучити  в
конкурсну  комісію  представників  від  департаменту  благоустрою  та
міського  середовища та   постійної  комісії  Київради  з  питань  торгівлі,
підприємництва та регуляторної політики. Крім того,  в термін 10-ти днів,
надати  в  постійну  комісію  Положення  про  конкурсну  комісію,  а  також
прописати не виконавцями робіт, а операторами  по організації виконання
послуг.  
В п.5.2 — після прийняття розпорядження замінити 2 місяці на 10 днів.

Мандрик В.Л. - запропонувала в п.6 прописати — дати пояснення, що входить
в обов’язки виконавців робіт з облаштування торгових місць.  

Карпенко  А.Я. -  наголосив,  що  доки  не  буде  підготовлено  та  випущено
розпорядження , яким буде передбачено правила організації, перевірки якості
продукції, належні санітарні умови для реалізації продукції, а також гігієни -
призупинити  проведення  ярмарок  за  тими  адресами,  де  не  забезпечено
вищенаведені вимоги.

В обговоренні  взяли участь члени постійної  профільної  комісії,  також а
запрошені депутати Київради.

УХВАЛИЛИ:
1.  Погодити  розпорядження   виконавчого  органу  Київської  міської  ради
(Київської міської державної адміністрації) «Про проведення ярмарків у місті
Києві» з змінами та доповненнями із внесеними зауваженнями та пропозиціями
постійної комісії  Київради з питань торгівлі, підприємництва та регуляторної
політики.

ГОЛОСУВАЛИ: За —одноголосно, проти — немає, утримались — немає  

Питання 4. 
1)
СЛУХАЛИ:  інформацію  директора  КП  “Київблагоустрій”  щодо   проекту
рішення Київради  “Про внесення  змін  до  Правил  благоустрою міста  Києва,
затверджених  рішенням  Київської  міської  ради  від  25  грудня  2008  року
№1051/1051”.
     Доповідач наголосив,  цим проектом рішення передбачено  врегулювати
питання у сфері благоустрою, у тому  числі врегулювання порядку демонтажу
(переміщення)  самовільно  розміщених  (встановлених)  малих  архітектурних
форм, тимчасових споруд торговельного, побутового, соціально-культурного чи
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іншого  призначення  для  здійснення  підприємницької  діяльності,  засобів
пересувної  дрібнороздрібної  торговельної  мережі,  об'єктів  сезонної
дрібнороздрібної торговельної мережі у місті Києві. 

ВИСТУПИЛИ:
Карпенко А.Я. -  зазначив, що цей проект рішення є регуляторним актом. Був
включений  до  плану  діяльності  Київської  міської  ради  з  питань  підготовки
проектів регуляторних актів на 2015 рік. Пройшов регуляторну процедуру. 

В  обговоренні взяли участь А.Карпенко, О.Овраменко, В.Мандрик, Ю.Лимар,
Б.Колодій, П.Кузик,  які запропонували підтримати цей проект рішення.

 УХВАЛИЛИ:
1.  Підтримати  проект  рішення   Київради  “Про  внесення  змін  до  Правил
благоустрою міста Києва, затверджених рішенням Київської міської ради від 25
грудня 2008 року №1051/1051”.

2. Підготувати експертний висновок про  відповідність проекту регуляторного
акта вимогам статей 4 та 8 Закону України «Про засади державної регуляторної
політики у сфері господарської діяльності», який  з цим проектом та  аналізом
регуляторного  впливу  направити до Державної  регуляторної  служби України
для  підготовки  у  встановленому  Кабінетом  Міністрів  України  порядку
пропозицій щодо удосконалення проекту рішення Київради “Про внесення змін
до Правил благоустрою міста Києва, затверджених рішенням Київської міської
ради від 25 грудня 2008 року №1051/1051”.

ГОЛОСУВАЛИ: За —4  членів комісії, проти — немає, утримались — 1 член 
                                комісії  

2)
СЛУХАЛИ: інформацію депутата Київради Левади С.Я. щодо проекту рішення
Київради “Про дерегуляцію і спрощення порядку переведення жилих будинків і
жилих приміщень у нежилі в місті Києві”.
   Доповідач  наголосив,  що  прийняття  цього  рішення  надасть  можливість
впорядкувати та спростити процедуру переведення жилих приміщень (квартир,
будинків) в нежитлові шляхом встановлення єдиних вимог.  

ВИСТУПИЛИ:
Карпенко А.Я. -  зазначив, що цей проект рішення є регуляторним актом. Був
включений  до  плану  діяльності  Київської  міської  ради  з  питань  підготовки
проектів регуляторних актів на 2015 рік. Пройшов регуляторну процедуру. 

В  обговоренні взяли участь А.Карпенко, О.Овраменко, В.Мандрик, Ю.Лимар,
Б.Колодій, П.Кузик,  які запропонували підтримати цей проект рішення.



 УХВАЛИЛИ:
1.  Підтримати  проект  рішення   Київради  “Про  дерегуляцію  і  спрощення
порядку  переведення  жилих  будинків  і  жилих  приміщень  у  нежилі  в  місті
Києві”.

2. Підготувати експертний висновок про  відповідність проекту регуляторного
акта вимогам статей 4 та 8 Закону України «Про засади державної регуляторної
політики у сфері господарської діяльності», який  з цим проектом та  аналізом
регуляторного  впливу  направити до Державної  регуляторної  служби України
для  підготовки  у  встановленому  Кабінетом  Міністрів  України  порядку
пропозицій щодо удосконалення проекту рішення Київради “Про дерегуляцію і
спрощення порядку переведення жилих будинків і жилих приміщень у нежилі в
місті Києві”.

ГОЛОСУВАЛИ: За —5  членів комісії, проти — немає, утримались — 1 член 
                                комісії  

     Голова постійної комісії                                                                   А.Карпенко

    Секретар постійної комісії                                                               О.Овраменко  


